第四課 直播經濟 報告題目和要求
一、話題
請從下列話題中選一個準備報告。如果你有其他感興趣的話題，可以先和老師聊一聊。
1. 介紹主播薇婭賣火箭的事件。（她賣的真的是火箭嗎？誰買了火箭？為什麼？這個事件的影響是什麼？）
2. 介紹2021-2023年和中國的直播行業有關的新聞。
3. 介紹1-2個知名的主播或者網紅。（他們以前是做什麼的？為什麼開始做直播？他們的直播有什麼特點？他們有多少粉絲？）
4. 介紹幾個直播帶貨的行業術語並給出具體使用的例子。（例如：安利、種草、長草、拔草、秒殺、刷禮物、等等）
5. 對比中國和你的國家的直播有什麼異同。
6. 介紹主播們在直播的時候使用的策略。
7. 分析直播行業的發展前景。

二、形式
To complete the lesson project, please prepare a 5-minute presentation with PPT slides. Please provide pinyin and translation for new words.
You will present on___(the date)__. You will have five minutes to present. In the last one minute, please ask two questions and ask your classmates to answer them. Please present ONLY in CHINESE.
You can either work individually or collaboratively in a group of 2–3 students. Over the semester, you will give five presentations, at least one of the presentations must be completed in a group. If you choose to work collaboratively, your presentation time will be extended based on the number of students in your group (2 students: 10 minutes; 3 students: 15 minutes).

三、語言
在你的報告中，請至少使用四個下面列出的句型。
1. ......主要分......種。
2. 原因大致有以下......個
3. 首先......。其次......。最後......。
4. 以前......。後來......。現在......。
5. ...... 。結果......。
6. 通過......
7. 從...入手
8. ......為......找到了新出路。
9. ......成了新時尚
10. S1 V1什麼 S2 就V2什么
11. ...... ，甚至......。/ 甚至連...也...
12. ......一方面......，另一方面......。
13. 總而言之，......。
